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Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 

 
Uprzejmie informuję, że na XLII sesji Rady Miejskiej w dniu 26 listopada 2020 r. 
w punkcie „Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny 
Zbigniew Kajpus zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) Zwrócił się z prośbą o przeanalizowanie i oznaczenie ulic, po których poruszają 
się autobusy komunikacji miejskiej, a na których zamontowane są progi zwalniające 
oraz podjęcie działań zmierzających do zastąpienia ich progami wyspowymi 
ułatwiającymi przejazd autobusów. 

2) Zapytał, jakie koszty poniesie Miasto w związku z budową szpitala tymczasowego 
na terenie Areny „Jaskółka” Tarnów i czy realizacja tego przedsięwzięcia jest zasadna, 
ponieważ pojawiają się informacje, że szpitale w Tarnowie dysponują wolnymi 
łóżkami dla pacjentów. Poprosił również o informację dotyczącą wysokości kosztów 
funkcjonowania szpitala tymczasowego. 

3) Zasugerował, aby zwrócić się z prośbą o udzielenie wsparcia finansowego 
ze Szwajcarii i Norwegii (w ramach funduszy Państw Stowarzyszonych z Unią 
Europejską), aby wesprzeć tarnowskich przedsiębiorców. 

4) Poprosił o informację, czy Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej S.A. 
(na podstawie decyzji środowiskowej z 13 czerwca 2018 roku) mogło wystąpić 
o pozwolenie na budowę instalacji do termicznej obróbki odpadów. Jeżeli tak, 
to dlaczego te działania nie zostały podjęte. 

  

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/ Jakub Kwaśny  

 


